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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 18. 06. 2019  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných. 

Ospravedlnení – Mgr. Furová, PaedDr. Vantara, p. Gorcovský a Ing. Mazúr (skorší 
odchod 15:55 hod.) a p. Kačková (neskorší príchod). 

Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (7 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  
 
 

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Ing. Marek Veverica, I. overovateľ zápisnice 
     Ing. Miroslav Mazúr, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Mgr. Ivan Doskočil, predseda návrhovej komisie 
     RNDr. Mária Rovňáková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Ľuboš Gottwald, člen návrhovej komisie 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 6/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Návrh programu: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Vrútky č. 3/2019 o zápise na primárne 

vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrútky 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2019 o komunálnom odpade a drobnom 
stavebnom odpade  

4. Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2019 
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5. Rozpočtové opatrenie 3/2019 
6. Výročná správa o meste Vrútky za rok 2018 
7. Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2018 – 2019 
8. Návrhy na udelenie pamätných listov, čestného občianstva mesta Vrútky, ceny mesta 

Vrútky a ceny primátora mesta 
9. Informácia o posúdení predložených oznámení funkcií, zamestnaní, činností 

a majetkových pomeroch verejných funkcionárov Mesta Vrútky 
10. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
11. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra mesta na II. polrok 2019 
12. Spoločný obecný úrad Vrútky – dodatok č. 6 k zmluve v zmysle zákona č. 369/90 Zb. 

§20a a zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu Vrútky 
13. Nakladanie s majetkom mesta Vrútky  
14. Žiadosť o spolufinancovanie projektu Spojila nás Košicko-bohumínska železnica 

v rámci výzvy na predkladanie malých projektov z Programu Interreg VA SK – CZ 
2014 – 2020 

15. Žiadosť o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Bezpečné priechody pre 
chodcov vo Vrútkach“ 

16. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok v rámci programu Interreg V-A Slovenská 
republika - Česká republika - "Za spoločným priemyselným dedičstvom pohraničia" 

17. Dohoda o urovnaní 
18. Diskusia 
19. Interpelácie 
20. Záver 
 
Primátor mesta – informoval, že najskôr sa bude hlasovať o programe ako bol zverejnený 
a následne o zmenách. 
Navrhuje nasledovné zmeny a to vložiť za bod č. 16: 
- bod č. 17 Žiadosť o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Prístavba a stavebné 
úpravy hasičskej zbrojnice vo Vrútkach“, 
- bod č. 18 Voľba prísediacich Okresného súdu v Martine a následne body prečíslovať. 
 
Primátor mesta – dal hlasovať o predloženom návrhu programu MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – MsZ je otvorené a vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu 
programu. 
 
Zo strany poslancov MsZ neboli vznesené pripomienky. 
 
Primátor mesta – dal hlasovať o vložení bodu č. 17. 
 
HLASOVANIE č. 3 
MsZ schvaľuje vloženie do programu rokovania MsZ za bod č. 16 bodu č. 17: Žiadosť o 
dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Prístavba a stavebné úpravy hasičskej 
zbrojnice vo Vrútkach“.  
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Primátor mesta – dal hlasovať o vložení bodu č. 18. 
 
HLASOVANIE č. 4 
MsZ schvaľuje vloženie do programu rokovania MsZ za bod č. 16 bodu č. 18 Voľba 
prísediacich Okresného súdu v Martine a následne body prečíslovať. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Schválený program: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Vrútky č. 3/2019 o zápise na primárne 

vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrútky 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2019 o komunálnom odpade a drobnom 
stavebnom odpade  

4. Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2019 
5. Rozpočtové opatrenie 3/2019 
6. Výročná správa o meste Vrútky za rok 2018 
7. Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2018 – 2019 
8. Návrhy na udelenie pamätných listov, čestného občianstva mesta Vrútky, ceny mesta 

Vrútky a ceny primátora mesta 
9. Informácia o posúdení predložených oznámení funkcií, zamestnaní, činností 

a majetkových pomeroch verejných funkcionárov Mesta Vrútky 
10. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
11. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra mesta na II. polrok 2019 
12. Spoločný obecný úrad Vrútky – dodatok č. 6 k zmluve v zmysle zákona č. 369/90 Zb. 

§20a a zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu Vrútky 
13. Nakladanie s majetkom mesta Vrútky  
14. Žiadosť o spolufinancovanie projektu Spojila nás Košicko-bohumínska železnica 

v rámci výzvy na predkladanie malých projektov z Programu Interreg VA SK – CZ 
2014 – 2020 

15. Žiadosť o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Bezpečné priechody pre 
chodcov vo Vrútkach“ 

16. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok v rámci programu Interreg V-A Slovenská 
republika - Česká republika - "Za spoločným priemyselným dedičstvom pohraničia" 

17. Žiadosť o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Prístavba a stavebné úpravy 
hasičskej zbrojnice vo Vrútkach“ 

18. Voľba prísediacich Okresného súdu v Martine 
19. Dohoda o urovnaní 
20. Diskusia 
21. Interpelácie 
22. Záver 
 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – chcel by informovať o stretnutí Dozornej rady Turvod, a.s., ktorej sa 
zúčastnil minulý štvrtok.  
 
Primátor mesta – nie všetky body prešli hlasovaním na zasadnutí VZ, MT sa zdržali o voľbe 
nových členov DR, pretože chcú prerokovať úpravy stanov Turvodu. Pôvodní členovia DR 
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budú teda rokovať ešte k stanovám. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – boli tu dva najdôležitejšie body : - zmena stanov a kontrola z NKÚ. 
Mesto MT využilo svoju právomoc a požiadalo o zvolanie mimoriadneho stretnutia dozornej 
rady, kde dáva návrh na zmenu stanov. V navrhovaných zmenách nastalo veľké oklieštenie 
právomoci DR: - zo stanov sú vyhodené niektoré rozhodovacie činnosti DR, kvórum na 
rozhodnutie VZ sa navrhuje znížiť z 90% na 80% a rozhodovanie zo 75% na 66,6%. Mesto 
MT chce v DR 50%-tnú účasť. Záver: DR neodporúča VZ prijať navrhovanú úpravu stanov 
DR, ani on ako člen DR s tým nesúhlasím. 
Ku kontrole NKÚ uviedol, že táto sa vyjadrila pochvalne k Turvodu, že je na vysokej úrovni. 
 
Primátor mesta – informoval, že zajtra je zvolané mimoriadne MsZ v MT k Turvodu, a.s. 
 
 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – v krátkosti informovala o plnení uznesení. 
 
Hlavný kontrolór mesta – uviedol svoje stanovisko. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – povedal, že na februárovom MsZ dal uznesenie k VO, ale teraz ho 
nikde nevidí. On toto uznesenie myslel ako trvalé, nie iba na najbližšie MsZ. 
 
Hlavný kontrolór mesta – toto uznesenie nemalo charakter ako trvalé, ale ako 
vyhodnocovacie na ďalšie MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 5 
MsZ berie na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného 
kontrolóra mesta. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Vrútky č. 3/2019 o zápise na primárne 
vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – informovala, že vo VZN nastala zmena z ročných poplatkov – 
príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej 
škole, základnej  umeleckej škole, centre voľného času, školskom klube detí, ako aj výšku 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni a výdajnej školskej jedálni na 
mesačné. Ďalej zmena je, že finančné pásmo na nákup potravín na jedno jedlo sme stanovili 
na 2. pásmo. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – komisia školstva, kultúry, mládeže a športu odporúča. 
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HLASOVANIE č. 6 
MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Vrútky č. 3/2019 o zápise na 
primárne vzdelávanie a o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov škôl 
a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrútky. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 3 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2019 o komunálnom odpade a drobnom 
stavebnom odpade  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2019 o komunálnom odpade 
a drobnom stavebnom odpade. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 4 
Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
  
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 14:34 hod. prišla do miestnosti  poslankyňa MsZ p. Eva Kačková a počet prítomných 
poslancov sa zvýšil na 8. 
 
HLASOVANIE č. 8 
MsZ berie na vedomie Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 5 
Rozpočtové opatrenie 3/2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
  
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – uviedol, že chce to teraz povedať, keď tu potom na bode rôzne už asi 
nebude. Spomína sa tam Spojená škola a aj rekonštrukcia telocvične na ZŠ H. Zelinovej, je to 
mimo tohto bodu, ale chce to povedať – poviem to na rovinu, nebyť mňa, tak tá Spojená škola 
možno dnes nefunguje a žiadna akadémia sa nekoná a nenašiel sa jeden človek z vedenia 
alebo zo školy, neviem, kto to mal na starosti, že nejakého Mazúra by zavolali na 40-te 
výročie akadémie do Kina 1. Máj, trošku sa ma to dotklo, to je jedna vec a druhá vec, tá 
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rekonštrukcia, tam sa spomína, neviem, čo to je tých 115 912 euro, to pani Ing. 
Komínová....Rekonštrukcia telocvične ZŠ H. Zelinovej, tam som tiež, to pani Ing. Rišianová 
vie, 6-7 rokov chodil, chceli sme tam dotáciu, nevychádzalo to, stále Krajský školský úrad 
Žilina, Ing. Kubo, Bratislava – Ing. Sládečková, riaditeľka, prerábali sa projekty a tak ďalej. 
Viete, tiež mi to príde tak trochu ľúto, ja som vždy, napríklad, keď sa meštianka robila, 
pánovi Bernátovi zaďakoval, že mal na tom podiel, Pullmann Jano – dostať meštianku do 
mesta Vrútok, keď sa tam robili byty, alebo keď som bojoval o tú materskú školu Cyrila 
a Metoda, som zaďakoval pánovi Bernátovi, že takisto bojoval, i keď sa mu to nepodarilo, ja 
som to dobojoval, dostalo sa to do vlastníckych rúk, aj to myslím, že sa tu mohlo spomenúť, 
že aj vďaka tomu Mazúrovi sa dopomohlo tomu. Myslím si, že sa to mohlo spomenúť trošku. 
 
Primátor mesta – ja vzorne a na viacerých fórach ďakujem za robotu, ktorú si odviedol. 
Ďakoval som aj na akadémii, ktorú si spomenul. Organizovala to škola, pozvánky rozposielala 
škola a poslala ich všetkým poslancom. Ak sa problém niekde stal, tak to nebola chyba pani 
riaditeľky. Dnes bola za mnou, ale v inej veci a dostala sa jej do uší táto vec a uviedla, že to 
nie je pravda, že ona ťa pozývala, nemôže za to, že tá pozvánka neprišla. Prosím, spoj sa 
s ňou. 
 
HLASOVANIE č. 9 
MsZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 3/2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 6 
Výročná správa o meste Vrútky za rok 2018 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – v stručnosti zhrnula, čo všetko obsahuje predložená správa. 
  
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
Primátor mesta – ďakujem aj vo svojom mene bývalému primátorovi mesta, kolegom 
z MsÚ, ktorí sa v minulom roku podieľali na správe nášho mesta, na rozvoji, za všetky 
aktivity, ktoré sa podarilo dotiahnuť. 
 
HLASOVANIE č. 10 
MsZ berie na vedomie Konsolidovanú výročnú správu mesta Vrútky za rok 2018. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 7 
Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2018 – 2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Dušan Kramár – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Primátor mesta – poďakoval všetkým, ktorí sa zapojili do ZÚ. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa, koľko z toho stál odvoz snehu firmami? 
 
Ing. Dušan Kramár – hrubé číslo je 8 000 eur cca. 
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HLASOVANIE č. 11 
MsZ berie na vedomie Vyhodnotenie  zimnej údržby za obdobie 2018 – 2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 8 
Návrhy na udelenie pamätných listov, čestného občianstva mesta Vrútky, ceny mesta 
Vrútky a ceny primátora mesta (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – chce sa poďakovať všetkým, ktorí sa zapojili. 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – informovala dôvodovou správou. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 12 
MsZ schvaľuje Udelenie ocenenia Čestné občianstvo mesta Vrútky: Mgr. Michal 
Horecký,  In memoriam. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 13 
MsZ  
I. schvaľuje 
Udelenie ocenenia Cena mesta Vrútky: 
Mgr. art. Milan Kuzica 
Ján Bobrovský, In memoriam 
II. berie na vedomie 
Udelenie ocenenia Cena primátora mesta Vrútky: 
Alžbeta Horecká 
MUDr. Ján Grauzel 
Arnošt Coufal 
III. schvaľuje 

Udelenie ocenenia Pamätný list:  
PaedDr. Elena Šmidtová 
Mgr. Eva Bebčáková 
Ing. Peter Marček 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 9 
Informácia o posúdení predložených oznámení funkcií, zamestnaní, činností 
a majetkových pomeroch verejných funkcionárov Mesta Vrútky  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Ivan Doskočil – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 



 8 

HLASOVANIE č. 14 
MsZ berie na vedomie Informáciu o posúdení predložených oznámení funkcií, 
zamestnaní, činností a majetkových pomeroch verejných funkcionárov Mesta Vrútky. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 10 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – v krátkosti informoval o predloženej správe. 
 
HLASOVANIE č. 15 
MsZ berie na vedomie Správu o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za 
ostatné obdobie. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 11 
Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra mesta na II. polrok 2019 (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – v krátkosti informoval o návrhu plánu kontrol.  
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 16 
MsZ schvaľuje Plán činnosti hlavného kontrolóra mesta Vrútky na druhý polrok 2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 12 
Spoločný obecný úrad Vrútky – dodatok č. 6 k zmluve v zmysle zákona č. 369/90 Zb. 
§20a a zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – uviedol dôvodovou správou do problematiky. 
 
Prednostka MsÚ – starosta z Lipovca si našiel zamestnanca na stavebný úrad, tým pádom je 
to potrebné zmeniť v zmluve dodatkom. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – obec Lipovec nechce pokračovať v zmluve? 
 
Primátor mesta – na stavebnom úrade potrebujú viac výkonu než im momentálne 
poskytujeme, preto si našli vlastného zamestnanca na stavebný úrad. 
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HLASOVANIE č. 17 
MsZ schvaľuje Dodatok č. 6 k zmluve č. 29/03-5 o zriadení Spoločného obecného úradu 
Vrútky.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 13 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Zriadenie vecného bremena na pozemku v zmysle čl. 22 Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018 
Zriadenie vecného bremena na pozemku v zmysle čl. 22 Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – uviedla dôvodovú správu k obom bodom. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
Mgr. Ivan Doskočil – opýtal sa, kde sa nachádzajú dotknuté parcely – Pod Dielec? 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – medzi Karvašom a Blahovcom a Kolóniou, hore navrchu. 
 
HLASOVANIE č. 18 
MsZ  
I. prerokovalo 
návrh na zriadenie vecného bremena v zmysle § 151n a násl. Občianskeho zákonníka č. 
40/1964 Zb., zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení § 11 ods. 4 písm. a) a  v zmysle  
čl. 22 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018. 
II. schvaľuje 
zriadiť vecné bremeno na uloženie a umiestnenie inžinierskych sietí (NNK pre stavbu „ 
6767 Vrútky IBV Kopanice I. etapa) na dobu 20 rokov na zaťaženom pozemku:  
A. pozemok p. č. KN registra „C“ 4455/15, zastavané pl. a nádvoria, o výmere 59 m2, 
v rozsahu dielu č. 4 o výmere 5 m2 (ďalej len zaťažený pozemok), tak ako je to uvedené 
v geometrickom pláne č. 36442500-23/2019 vyhotovenom spoločnosťou SYKO, s.r.o. 
Žilina dňa 25.1.2019. Pozemok sa nachádza v katastrálnom území Vrútky, v zastavanom 
území obce, zapísaný na liste vlastníctva č. 4901. Mesto Vrútky je podielovým 
spoluvlastníkom zaťaženého pozemku vo veľkosti  2/20-iny. Vecné bremeno sa zriaďuje 
„in rem“ v plnom rozsahu dielu č. 4 pozemku, 
B. pozemok p. č. KN registra „C“ 1134/1, zastavané pl. a nádvoria, o výmere 10614 
m2, v rozsahu dielu č. 1 o výmere 72 m2 (ďalej len zaťažený pozemok), tak ako je to 
uvedené v geometrickom pláne č. 36442500-23/2019 vyhotovenom spoločnosťou SYKO, 
s.r.o. Žilina dňa 25.1.2019. Pozemok sa nachádza v katastrálnom území Vrútky, 
v zastavanom území obce, zapísaný na liste vlastníctva č. 1876. Mesto Vrútky je 
výlučným vlastníkom zaťaženého pozemku vo veľkosti  1/1-ina. Vecné bremeno sa 
zriaďuje „in rem“ v plnom rozsahu dielu č. 1 pozemku, 
v prospech - oprávneného z vecného bremena– Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri 
Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, v zastúpení JUDr. Marián Cesnek, riaditeľ sekcie 
Právne, IČO: 36442151. 
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Vecné bremeno spočíva v povinnosti zaťaženého pozemku ako povinného z vecného 
bremena – Mesta Vrútky, zastúpeného Mgr. Branislavom Zacharidesom, primátorom 
mesta, so sídlom Námestie S. Zachara č. 4, 038 61 Vrútky, IČO: 00647209, strpieť na 
budúcom zaťaženom pozemku výkon práva uloženia a umiestnenia inžinierskych sietí  
a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam v zmysle platných právnych predpisov, za 
účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom v ktoromkoľvek čase a ročnom 
období. 
Vecné bremeno sa zriaďuje  bezodplatne v zmysle čl. 22 ods. 6 Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom č. 3/2018.   
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 19 
MsZ  
I. prerokovalo 
návrh na zriadenie vecného bremena v zmysle § 151n a násl. Č. 40/1964 Zb. 
Občianskeho zákonníka, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení § 11 ods. 4 písm. a) 
a  v zmysle  čl. 22 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018. 
II. schvaľuje 
zriadiť vecné bremeno na uloženie a umiestnenie inžinierskych sietí (NNK – stavba 
10721 Vrútky Pod Dielec – rozšírenie NNK) na dobu neurčitú na zaťaženom pozemku:  
A. pozemok p. č. KN registra „E“ 4408/3, zastavané pl. a nádvoria, o výmere 789 m2, 
v rozsahu obmedzenia o výmere 64 m2 (ďalej len zaťažený pozemok). Pozemok sa 
nachádza v katastrálnom území Vrútky, v zastavanom území obce, zapísaný na liste 
vlastníctva č. 1141. Mesto Vrútky je výlučným vlastníkom zaťaženého pozemku vo 
veľkosti 1/1-ina. Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“ v  rozsahu 64 m2  pozemku, 
B. pozemok p. č. KN registra „E“ 4406, zastavané pl. a nádvoria, o výmere 770 m2, 
v rozsahu obmedzenia o výmere 388 m2 (ďalej len zaťažený pozemok). Pozemok sa 
nachádza v katastrálnom území Vrútky, v zastavanom území obce, zapísaný na liste 
vlastníctva č. 1141. Mesto Vrútky je výlučným vlastníkom zaťaženého pozemku vo 
veľkosti  1/1-ina. Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“ v  rozsahu 388 m2   pozemku, 
C. pozemok p. č. KN registra „C“ 4404/1, zastavané pl. a nádvoria, o výmere 686 m2, 
v rozsahu obmedzenia o výmere 8 m2 (ďalej len zaťažený pozemok). Pozemok sa 
nachádza v katastrálnom území Vrútky, v zastavanom území obce, zapísaný na liste 
vlastníctva č. 3694. Mesto Vrútky je výlučným vlastníkom zaťaženého pozemku vo 
veľkosti  1/1-ina. Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“ v  rozsahu 8 m2   pozemku, 
 v prospech - oprávneného z vecného bremena– Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri 
Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, v zastúpení JUDr. Marián Cesnek, riaditeľ sekcie 
Právne, IČO: 36442151. 
Vecné bremeno spočíva v povinnosti zaťaženého pozemku ako povinného z vecného 
bremena – Mesta Vrútky, zastúpeného Mgr. Branislavom Zacharidesom, primátorom 
mesta, so sídlom Námestie S. Zachara č. 4, 038 61 Vrútky, IČO: 00647209, strpieť na 
budúcom zaťaženom pozemku výkon práva uloženia a umiestnenia inžinierskych sietí  
a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam v zmysle platných právnych predpisov, za 
účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom v ktoromkoľvek čase a ročnom 
období. 
Vecné bremeno sa zriaďuje  bezodplatne v zmysle čl. 22 ods. 6 Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom č. 3/2018.   
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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K bodu č. 14 
Žiadosť o spolufinancovanie projektu Spojila nás Košicko-bohumínska železnica 
v rámci výzvy na predkladanie malých projektov z Programu Interreg VA SK – CZ 
2014 – 2020 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – uviedol, že projektom, ktoré boli podávané od začiatku roka, už boli 
pridelené finančné prostriedky. 
 
Prednostka MsÚ – ide o vytvorenie stálej historickej expozície v meste Vrútky v objekte 
bývalej knižnice Hany Zelinovej. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – uviedol, že by chcel, aby dopredu vedeli aj nezainteresovaní 
poslanci, že sa ide do nejakého projektu. 
 
Primátor mesta – práve preto bola táto informácia už vo februárovom MsZ, prípadne vždy 
Vám vieme zaslať informáciu, že sa o nejaký projekt uchádzame. 
 
HLASOVANIE č. 20 
MsZ  
I. prerokovalo 
- predloženú žiadosť  o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 
„Spojila nás Košicko-bohumínska železnica“ realizovaného v rámci výzvy na 
predkladanie malých projektov z Programu Interreg VA Slovenská republika - Česká 
republika 2014 – 2020, kód výzvy: 2/FMP/6c/I,N, ktorú vyhlásil Žilinský samosprávny 
kraj v spolupráci s Regiónom Bílé Karpaty 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 9 080,60 EUR z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške        
43 240,74 EUR; 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mesta Vrútky.   
II. schvaľuje 
- predloženú žiadosť  o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 
„Spojila nás Košicko-bohumínska železnica“ realizovaného v rámci výzvy na 
predkladanie malých projektov z Programu Interreg VA Slovenská republika - Česká 
republika 2014 – 2020, kód výzvy: 2/FMP/6c/I,N, ktorú vyhlásil Žilinský samosprávny 
kraj v spolupráci s Regiónom Bílé Karpaty 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 9 080,60 EUR z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške        
43 240,74 EUR; 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mesta Vrútky.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 15 
Žiadosť o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Bezpečné priechody pre 
chodcov vo Vrútkach“ (tvorí prílohu zápisnice)  
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Prednostka MsÚ – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou, dodala, že prihlásiť sa 
bolo možné už na existujúce priechody pre chodcov. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 21 
MsZ schvaľuje 
a) predloženie žiadosti o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Bezpečné 
priechody pre chodcov vo Vrútkach“ v rámci výzvy číslo III. Prezídia Policajného zboru 
2019, ktorého cieľom je zvýšenie bezpečnosti účastníkov cestnej premávky; 
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie; 
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
vo výške 1 200 EUR (5 % z celkových oprávnených výdavkov projektu) t.j. vo výške 
rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu (24 000 EUR) a poskytnutej dotácie 
(22 800 EUR) v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie; 
d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mesta. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 16 
Žiadosť o nenávratný finančný príspevok v rámci programu Interreg V-A Slovenská 
republika - Česká republika - "Za spoločným priemyselným dedičstvom pohraničia"  
(tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou, dodala, že v rámci 
cyklochodníka chceme realizovať oddychovú zónu. 
 
Primátor mesta – poďakoval mesto MT, že nás prizvali do tohto projektu, kde vznikne 
tematická cyklotrasa. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – ako bolo spravené VO na oddychovú zónu, pretože minulý rok to 
neprešlo, nebola vôľa, alebo tak? 
 
Primátor mesta – táto investícia bude z 95 % prefinancovaná. 
 
Prednostka MsÚ – VO bolo realizované v zmysle zákona a novelizovanej smernice pre VO 
– formou prieskumu trhu. Na cyklotrasu zas bola elektronická aukcia – zvlášť pre MT 
a zvlášť pre Vrútky. 
 
HLASOVANIE č. 22 
MsZ  
I. berie na vedomie 
- správu o podaní Žiadosti o nenávratný finančný príspevok  v rámci programu Interreg 
V-A Slovenská republika - Česká republika  - "Za spoločným priemyselným dedičstvom 
pohraničia"; 
- predloženie žiadosti o spolufinancovanie projektu a podpísanie Partnerskej dohody 
projektu s názvom „Za spoločným priemyselným dedičstvom pohraničia“ z výzvy 
Interreg V-Slovenská republika – Česká republika; 
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-  podpísanie Dohody o spolupráci partnerov na projekte; 
II. schvaľuje 
-  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 2 456,13 EUR z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške 49 122,57 
EUR; 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mesta Vrútky. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 17 
Žiadosť o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Prístavba a stavebné úpravy 
hasičskej zbrojnice vo Vrútkach“  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou 
 
Mgr. Ivan Doskočil  – už sa toľko ďakovalo tomu starému vedeniu, ja by som chcel za 
občanov, poďakovať novému vedeniu mesta, že sa takto zhostilo úlohy a venuje sa takémuto 
množstvu projektov, že sa snažia, dúfam, že veľa z tých projektov vyjde a bude to vidieť za 
chvíľku na tom ako naše Vrútky vyzerajú a budú vyzerať lepšie ako v minulosti. 
 
Primátor mesta – aj u tohto projektu treba poďakovať našim predchodcom, ide o projekt, 
kde sa už mesto Vrútky uchádzalo, bolo treba zaktualizovať projektovú dokumentáciu, urobiť 
rozpočet a povybavovať aktuálne povolenia, čo sa stihlo. Držme palce, nech je projekt 
úspešný. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – reagoval na kolegu Mgr. Doskočila faktickou poznámkou – ja som 
09. decembra tu povedal, že za 12 rokov sa majetok približne strojnásobil a keď sa tu 
strojnásobí tiež za 12 rokov, budem veľmi rád, pán Doskočil, ty si zabudol, ty si tu nebol, čo 
sa tu všetko urobilo, spravilo. Taký pán Čejka, všelijakí tu chodia, ktorí tvrdia, že sa tu nič 
neurobilo, ľudia, mladí ľudia, stále sa nič neurobilo, pokračuj v tom, že sa nič neurobilo, ak 
neveríš, tak tu mám ešte.... 
 
Primátor mesta – toto nie je faktická poznámka, rozumiem, že si mal potrebu zareagovať, 
ale ako predsedajúci mám povinnosť viesť v istom kultúrnom charaktere toto rokovanie. 
Takže udržme si ten režim v tom ako máme od začiatku rokovania a dodržme ho až do záveru 
dnešného rokovania. 
 
HLASOVANIE č. 23 
MsZ schvaľuje 
a) predloženie žiadosti o dotáciu za účelom realizácie projektu s názvom „Prístavba 
a stavebné úpravy hasičskej zbrojnice vo Vrútkach“ v rámci výzvy číslo V. P HaZZ 
2019 na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu 
prostredníctvom rozpočtovej kapitoly Ministerstva vnútra Slovenskej republiky; 
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie; 
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého dotácie v 
súlade s podmienkami poskytnutia pomoci a to výške, ktorá predstavuje 5% celkových 
oprávnených výdavkov projektu; 
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d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mesta. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 18 
Voľba prísediacich Okresného súdu v Martine (tvorí prílohu zápisnice)  
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou 
 
HLASOVANIE č. 24 
MsZ schvaľuje 
1. Ľudmilu Beláčikovú, Švermova 3, 038 61 Vrútky 
2. Jarmilu Ďuranovú, Nábrežná 3/26, 038 61 Vrútky 
3. Martu Hajasovú, Nábrežná 13, 038 61 Vrútky 
za prísediacich Okresného súdu v Martine na štvorročné volebné obdobie.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 19 
Dohoda o urovnaní (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – návrh dohody bol všetkým poslancom MsZ zaslaný a takisto je nafotený aj 
na stoloch. Takisto k tejto dohode bolo aj rokovanie, kde p. Chrastina predložil návrh na 
zníženie prvotných nákladov. Realizácia bude formou splátok. Ďalej pokračoval dôvodovou 
správou. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
HLASOVANIE č. 25 
MsZ schvaľuje Dohodu o urovnaní a o vysporiadaní vzájomných nárokov medzi 
Mestom Vrútky a Dušanom Chrastinom. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 15:55 hod. odišiel z miestnosti  poslanec MsZ Ing. Miroslav Mazúr a počet prítomných 
poslancov sa znížil na 7. 
 
 
K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
Mária Wolfová  – občianka z Karvaša a Blahovca, uviedla, že na zastávke MHD – konečnej 
zastávke, Vrútky autobusová stanica, sedávajú na lavičkách rôzni asociáli v podnapitom 
stave, či by sa to nedalo riešiť s MsP. Nakoľko keď ide z práce je problém sa sem posadiť a 
taktiež obťažujú cestujúcich. 
 
Emil Masnica – hliadky kontrolujú aj túto oblasť, ale nemôžu byť len na jednom mieste, keď 
sa tam náhodou opätovne vyskytnú takýto ľudia, je potrebné kontaktovať hliadku. 
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Primátor mesta – MsP má povinnosť chodiť aj na toto miesto, lenže taktiež musia 
hliadkovať celé mesto. 
 
Mária Wolfová  – zastávka MHD pri MsÚ – nevyzerá dobre, je znečistená a nepriehľadná, čo 
spôsobuje, že koľkokrát, keď sú deti dnu v zastávke, autobus len preletí okolo a nezastane. 
Takisto by bolo potrebné túto zastávku skrášliť. 
 
Primátor mesta – budú kontaktovať SAD Žilina, pretože šofér má povinnosť zastaviť na 
zastávke. Takisto na tejto zastávke sa nachádza novinový stánok, s ktorým sa nič nedeje, 
lenže tento nie je náš. 
 
Mária Wolfová  – V prvej polovici ul. Karvaša a Blahovca parkujú autá permanentne na 
chodníkoch. Prečo si ich nedajú do dvorov? Potom je problém tadiaľto prejsť, je to 
nebezpečné, obzvlášť pre deti. Či sa s tým nedá niečo urobiť? 
 
Primátor mesta – bude sa robiť všetko pre zlepšenie. 
 
Ing. Dušan Kramár – ide o problém, o ktorom už spolu diskutovali. Financie sa investovali 
najskôr do chodníka v najnebezpečnejšej časti Karvaša a Blahovca. Je v pláne urobiť II. etapu 
chodníka. Síce je pravda, že v spodnej časti sú užšie chodníky a niektoré nedisciplinovaní 
vodiči svojim parkovaním zaberajú miesto, je to ale aj o sebadisciplíne a susedských 
vzťahoch. 
 
Primátor mesta – aj túto časť budú chodiť častejšie kontrolovať MsP, ale takýchto lokalít je 
viac. 
 
Mária Wolfová  – ku chodníku na ul. Karvaša a Blahovca – prečo sa nezačalo s jeho 
rekonštrukciou od dola, ale  od hora? Stáva sa, že v zime autobus nezastane na zastávke MHD 
v spodnej časti, pretože je tu navozený sneh a vozovka je zúžená. Potom musia deti chodiť 
peši cez hlavnú cestu do školy. Bola by rada, keby sa s tým niečo urobilo. Keby nasledujúca 
rekonštrukcia chodníka bola realizované od dola – od začiatku. 
 
Primátor mesta – etapizácia projektu na Karvaša a Blahovca bola konzultovaná s dopravným 
inšpektorátom na najnebezpečnejšie úseky, ktoré sa realizujú prvé. Čo ho zarazilo v zimnom 
období, že si občania ani neodpratali sneh na chodníkoch pred domami, kde bol on vo svojom 
voľnom čase nápomocný a odpratával sneh nielen pred svojim domom. 
Vrátil sa naspäť ku rekonštrukcii chodníkov a uviedol, že eurofondy na takéto projekty 
nedávajú, aj keď je dopyt veľký. Chodníky sa realizujú v rámci finančných možností mesta. 
Preto chce požiadať, aby sa na celú záležitosť pozrelo aj z iného uhla pohľadu. Sú tu príslušné 
orgány, ktoré posudzujú, kde je potrebné najskôr spraviť rekonštrukciu. I keď ideálny stav by 
bol, keby sa hneď spravil celý chodník, skrz financie to však nie je možné. Takisto posledná 
zima bola omnoho silnejšia než po minulé roky, nedalo sa hneď všetko odvážať z celého 
mesta. 
 
Mária Wolfová  – chcela by dostať nejaké písomné stanovisko k svojim otázkam. 
 
Ivana Gažová – k jednosmernej ulici – Šťastného bola osadená značka zákaz státia, lenže 
niektorí ľudia naozaj nemajú kde stáť, preto sa opýtala, či by nebola nejaká možnosť to riešiť? 
 
Ing. Dušan Kramár – problém v tejto lokalite sa ťahá už tri roky. Už viackrát sa nám stalo, 
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že kvôli zaparkovaným autám nám nevyviezli smeti. Zataviť sa tam môže, ale stáť nie. Môžu 
sa prediskutovať do budúcna nejaké časové obmedzenia. 
 
Marek Geišberg – chce poďakovať za osadenie retardéra na Karvaša a Blahovca. Preto 
uviedol, či by nebolo vhodné osadiť v tejto lokalite ešte jeden na začiatku ulice a jeden na 
konci ulice, pretože niektorí jazdia úplne neprimerane cez túto lokalitu. K parkovaniu na 
Karvaša a Blahovca uviedol, že auto sa dá zaparkovať pred domom aj tak, že nezavadzia na 
chodníku a nie cez kríž na celý chodník. 
 
Primátor mesta – poďakoval za príspevky, budú sa snažiť riešiť všetko, čo je v ich silách. 
 
 
K bodu č. 20 
Diskusia 
 
Primátor mesta – informoval a zároveň pozval na nadchádzajúce podujatia v meste Vrútky. 
 
 
K bodu č. 21 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 22 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 16:39 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
 Ing. Marek Veverica                                                      Ing. Miroslav Mazúr 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Mgr. Anna Sviteková              Mgr. Branislav Zacharides 
  prednostka MsÚ                          primátor mesta 
 


